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  U  Hvaru,  

Dana, 06.06.2017.godine 

 
Upravni odbor rukometnog saveza Splitsko-dalmatinske županije održao je svoju 9. sjednicu dana 06.06.2017. 

godine s poĉetkom u 11:00 sati. 

 

PRISUTNI ČLANOVI  
UO-a: 

Joško Čizmić, predsjednik RS SDŽ-e,  Ţeljko Bujas, dopredsjednik RS SDŽ-e,   
Branko Matas, ĉlan UO-a RS SDŽ-e,  Zvonko Borozan, ĉlan UO-a RS SDŽ-e, Miro 
Barbarić, ĉlan UO-a RS SDŽ-e,  Dragan Ivanišević ĉlan UO-a RS SDŢ-e, Davor 
Čićerić ĉlan UO.-RS SDŽ-e. 

ODSUTNI ČLANOVI  
UO-a: 

Petar Metličić,član UO RS SDŢ-e, Goran Kosor član UO RS SDŢ-e. 

OSTALI   
PRISUTNI: 

Stanko Rajković, tajnik RS SDŽ-e i  Ante Boţić, ĉlan NO RS SDŽ-e, 
Rikard Novak, gradonaĉelnik grada Hvara 

 
 
Prihvaćen je poziv RK Hvar za održavanje Sjednice UO na Hvaru. Otvaranju Sjednice prisustvovao je 
gradonaĉelnik Hvara gospodin Rikard Novak koji je pozdravio prisutne,zaželio uspješan rad i upoznao ĉlanove 
UO sa planovima za izgradnju Gradske sportske dvorane i željom za suradnjom na zajedniĉkim projektima 
vezanim uz rukomet u Hvaru. 

Radni dio sjednice je otvorio predsjednik RS SDŽ-e Joško Čizmić i pozdravio sve prisutne,  konstatirao  da 
postoji kvorum za donošenje pravovaljanih odluka, i u kratkim crtama objasnio zašto je sazvana ova sjednica UO-
a.  

Zatim je predložio dnevni red i prijedlog stavlja na usvajanje.  
 
Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno kako slijedi:  
 
 
 DNEVNI RED: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice UO-a od 19.04.2017. godine 
2. Izbor članova u stalna tijela Saveza – Natjecateljsko povjerenstvo,Stegovno povjerenstvo 
3. Inventurna komisija - izvješće 
4. Zamolba ŢRK Hoteli Makarska - donacija 
5. Javni poziv ZŠSIUSDŢ za sufinanciranje programa - prijava 
6. Anketa o stanju rukometnog sporta u Splitsko – dalmatinskoj ţupaniji HRK Krilnik 
7. Dopis RK Splita od 08.05.2017. godine po zahtjevu Saveza 
8. Razno 

8.1. Inicijativa RK Ribola Kaštela 
8.2. Povlaštene ulaznice za Evropsko rukometno prvenstvo – informacija  
8.3. Dopis zbora rukometnih sudaca Splitsko dalmatinske županije 
8.4. Troškovi sjednice UO na Hvaru 
 

 
 
 
 
 

Zapisnik sa 9. sjednice Upravnog odbora RS SDŢ-e 
odrţane dana 06.06.2017. godine 
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ODLUKE I ZAKLJUČCI: 

 
1. Usvajanje zapisnika sa 8. sjednice UO-a od 19.04.2017. godine 

1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira da nije bilo pisanih primjedbi na tekst zapisnika sa 

8. Sjednice OU-a od 19.04.2017. godine, te daje zapisnik sa 8. sjednice UO-a  RS SDŽ-e na 

raspravu. 
1.2.  Rasprava – nije je bilo. 
1.3. Zaključak  

1.3.1. Prijedlog Zaključka - Predsjednik  Joško Čizmić daje zapisnik sa 8. sjednice UO-a  RS SDŽ-

e od 19.04.2017. na usvajanje. 

1.3.2. Zaključak - Jednoglasno se usvaja Zapisnik sa 8. sjednice UO-a  RS SDŽ-e od 19.04.2017. 
 

2. Izbor članova u stalna tijela Saveza – Natjecateljsko povjerenstvo 
2.1. Izmjena i dopuna Natjecateljskog povjerenstva 

2.1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira: 
– da izabrani ĉlan Natjecateljskog povjerenstva Stanko Rajković ne može biti ĉlan toga tijela 

kao voditelj natjecanja, te da treba izabrati novoga ĉlana; 
– predlaže Mladena Bagića za novog ĉlana Natjecateljskog povjerenstva. 

2.1.2. Rasprava – (nije bilo) 
2.1.3. Odluka  -  

2.1.3.1. Prijedlog Odluke - Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog da se 
Mladena Bagića imenuje za novog ĉlana Natjecateljskog povjerenstva. 

2.1.3.2. Odluka - jednoglasno se usvaja prijedlog da umjesto Stanka Rajkovića novi ĉlan 
Natjecateljskog povjerenstva bude Mladen Bagić. 

 
2.2. Izbor Predsjednice Stegovnog povjerenstva 

2.2.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira da sukladno ĉlanku 63. Stavku 1. Toĉki 4., 
alineji 8. i 9. Uprav ni odbor: 
– bira i imenuje ĉlanove i predsjednika Stegovnog povjerenstva; 
– bira i imenuje predsjednika i ĉlanove drugih povjerenstava Saveza ili daje suglasnost na 

njihova imenovanja; 
– da je Stegovno povjerenstvo održalo sjednicu dana 08.05.2017. te da je predložilo 

Upravnom odboru da se za Predsjednicu imenuje Silvanu Bonković. 
2.2.2. Rasprava – (nije bilo) 
2.2.3. Odluka –  

2.2.3.1. Prijedlog Odluke - Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog 
Stegovnog povjerenstva da se za Predsjednicu Stegovnog povjerenstva imenuje 
Silvanu Bonković. 

2.2.3.2. Odluka - jednoglasno se usvaja prijedlog da se za Predsjednicu Stegovnog 
povjerenstva imenuje Silvanu Bonković. 

 
3. Inveturna komisija - izvješće 

3.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  konstatira:  
– da je Inventurna komisija napravila Izvještaj o godišnjem popisu i rezultati popisa s 

obrazloţenjima, mišljenjima i prijedlozima u svezi inventurnih razlika. U razdoblju od 
20.12.2016. do 05.01.2017.obavljen je sveobuhvatan popis sa stanjem na dan 31.prosinca 
2016.godine: 

- Dugotrajne i kratkotrajne nefinancijske imovine. 
- Financijske imovine 
- Potraživanja i obaveza 
- Popis je provelo popisno povjerenstvo u sastavu: 

 Goran Kosor, predsjednik 
 Dragan Ivanišević, član 
 Stanko Rajković, član 

– Da je organizaciju popisa vodio Joško Čizmić, predsjednik Saveza; 
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– Popis je obavljen u sjedištu udruge na adresi Osječka 11, Split. 
3.2. Rasprava – nije je bilo. 
3.3. Odluka  

3.3.1. Prijedlog Odluke -  Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog Izvještaja o 
godišnjem popisu i rezultati popisa s obrazloženjima, mišljenjima i prijedlozima u svezi 
inventurnih razlika za 2016. godinu. 

3.3.2. Odluka  -  
– Jednoglasno se usvaja Izvješće  Inventurne komisije; 
– Izvješće Inventurne komisije koji je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

4. Zamolba ŢRK Hoteli Makarska - donacija 
4.1. Prethodno –  

4.1.1. Predsjednik Joško Čizmić upoznao je ĉlanove UO sa  molbom ŢRK Hoteli Makarska za 
donaciju povodom  jubilarnog 20.  MeĊunarodnog rukometnog turnira, te ujedno zatraženo da 
se odobri Stanku Rajkoviću,  tajniku Saveza  sudjelovanje na turniru kao voditelju natjecanja, 
što je vrlo uspješno obavljao i svih prethodnih godina. 

4.2. Rasprava –  
– U raspravi su sudjelovali svi ĉlanovi UO u kojima je bilo pozitivnih stavova u svezi s 

problematikom organiziranja predmetnog turnira, ali i primjedbi na propuste u 
organizaciji turnira koji utjeĉu na lošiji odaziv domaćih klubova; 

– Kroz diskusiju se došlo se do zakljuĉka da se organizatoru turnira ŽRK Hoteli 
Makarska predloži zajedniĉka sjednica sa UO RSSDŽ radi ukazivanja na propuste i 
otklanjanja nedostataka koji utjeĉu na loš odaziv „domaćih“ klubova; 

– Dopredsjednik Saveza Ţeljko Bujas predložio je da se upriliĉi sastanak UO-a i 
organizatora ovoga hvale vrijednog turnira i da se dogovori suradnja sa svim 
klubovima u Splitsko-dalmatinskoj županiji, te predložio da donacija iznosi 5.000,00 
kn; 

– Brano Matas predlaže da donacija iznosi 2.000,00 kn a Dragan Ivanišević predlaže 
3.000,00 kn. 

4.3. Odluka – 
4.3.1. Prijedlog odluke -  Predsjednik Joško Čizmić daje sve prijedloge na glasovanje: 

– Za prijedog  - 5.000,00 kn  
– Za prijedlog  - 3.000,00 kn 
– Za prijedlog  - 2.000,00 kn  

4.3.2. Glasovanje 
– Za prijedog  5.000,00 kn  - 2 glasa 
– Za prijedlog  3.000,00 kn  - 4 glasa 
– Za prijedlog  2.000,00 kn  - nije bilo glasova 
– Davor Ćićerić    - bio je suzdrţan. 

4.3.3. Odluka –   
– ŢRK Hoteli Makarska će se donirati 3.000,00 kn (većinom glasova),  
– zadužuje se tajnik da izvrši uplatu od 3.000,00 kn na žiro račun ŽRK Hoteli Makarska; 
– dopušta se tajniku Stanku Rajkoviću sudjelovanje na turniru u svojstvu voditelja 

natjecanja. 
 

5. Javni poziv ZŠSIUSDŢ za sufinanciranje programa - prijava 
5.1. Prethodno - Predsjednik  Joško Čizmić upoznao je ĉlanove UO-a da se dana 01.06.2017. godine 

Savez prijavio na Javni poziv Zajednice športskih saveza i udruga Splitsko-dalmatinske županije sa tri 
programa:  

– Program redovne aktivnosti,  
– Program Državne završnice i  
– Program Županijske lige mlaĊih dobnih skupina. 

5.2. Rasprava – nije bilo 
5.3. Odluka – (jednoglasno) 

– prihvaća se informacija o prijavi svojih Programa na Javni poziv Zajednice športskih 

saveza i udruga Splitsko dalmatinske županije 
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– Sredstva koja se dobiju temeljem predmetnog Javnog poziva rasporedit će se po 
programima za koje su dodijeljena. 

 

6. Anketa o stanju rukometnog sporta u Splitsko dalmatinskoj ţupaniji – HRK Krilnik 
6.1. Prethodno – Predsjednik Joško Čizmić  informira o anketi koju Mladen Bašić u ime HRK Krilnik 

provodi meĊu ĉlanicama  Rukometnog Saveza Splitsko dalmatinske županije. 
6.2. Rasprava –  

– Uvod u raspravu iznio je dopredsjednik Ţeljko Bujas i upoznao prisutne o telefonskom 
razgovoru sa Mladenom Bašićem; 

– U raspravu su se ukljuĉili svi ĉlanovi UO sa svojim saznanjima o spomenutoj Anketi te 
je zauzet jedinstven stav da navedene aktivnosti nisu u skladu sa Statutom i drugim 
aktima Saveza pa se predlaže da se postupi sukladno odredbama Statuta i da se HRK 

Krilniku uputi upozorenje. 
6.3.  Odluka 

6.3.1. Prijedlog odluke -  Predsjednik Joško Čizmić daje prijedlog Upozorenja na usvajanje 
 
Na temelju ĉlanka 33., stavak 1., Upravni odbor Saveza na 9. sjednici održanoj 06.06.2017. 
godine donio je 
 

U P O Z O R E N J E 
prije pokretanja stegovnog postupka 

i mogućeg donošenja odluke o isključenju iz članstva Saveza 
 
1. Upućuje se upozorenje ĉlanici Rukometnog saveza Splitsko-dalmatinske županije HRK 

Krilnik da odmah i bez ikakve daljnje odgode  
– prestane sa svojim djelovanjem i svim drugim aktivnostima u okviru tzv. Inicijative 

usmjerene prema unapreĊenju i razvoju rukometnog sporta u Dalmaciji, a posebice u 
Splitsko-dalmatinskoj županiji; 

– podmiri svoja dugovanja prema Savezu u iznosu od 450,00 kuna. 
2. Dužan je HRK Krilnik odmah, a najkasnije u roku od 8 dana i bez ikakve daljnje odgode 

Savezu dostaviti: 
– izjavu i dokaze da je prestao sa djelovanjem i svim drugim aktivnostima iz toĉke 1. 

ovog Upozorenja:: 
– dokaze o namirenju svojih dugovanja prema Savezu. 

3. Djelovanje i aktivnosti HRK Krilnik odnosno Inicijative usmjerenje prema unapreĊenju i 
razvoju rukometnog sporta u Dalmaciji, a posebice u Splitsko-dalmatinskoj županiji u 
direktnoj  su suprotnosti s odredbama Statuta i drugih općih akata Rukometnog saveza 
SDŽ-e. 

4. Ukoliko HTK Krilnik  u zadanom roku prema toĉki 2. ovog Upozorenja nastavi postupati 
suprotno odredbama Statuta i općih akata Saveza Upravni odbor će o toj ĉinjenici:  
– izvijestiti nadležna tijela Saveza radi pokretanja stegovnog postupka, odnosno 
– donijeti odluku o iskljuĉenju iz Saveza te naložiti Tajniku brisanje iz popisa ĉlanica 

Saveza, a od tijela uprave zatražiti provoĊenje nadzora. 
 

O b r a z l o ţ e n j e 
 
Predsjednik Saveza, a u smislu svojih ovlasti utvrĊenih alinejama 3. i 4. ĉlanka 80.Statuta 
Saveza, izvijestio je Upravni odbor: 

– da je dana 29.05.2017. predsjednik HRK Krilnika, ujedno i osoba ovlaštena za 
predstavljanje i zastupanje HRK Krilnika, Mladen Bašić, a u ime i za raĉun tzv. 
Inicijative usmjerenje prema unapreĊenju i razvoju rukometnog sporta u Dalmaciji, a 
posebice u Splitsko-dalmatinskoj županiji neutvrĊenom broju ĉlanica Saveza uputio e-
mail poruku kojom traži od ĉlanica da sudjeluju u anketiranju pod radnim nazivom: 
ANALIZA RADA RUKOMETNOG SAVEZA SPLITSKO-DALMATINSKE ŽUPANIJE, da 
popune anketni obrazac „u svrhu istraživanja zadovoljstva radom našeg rukometnog 
saveza i analize trenutnog stanja rukometnog sporta u našoj županiji“; 
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– da moli ĉlanice Saveza da izdvoje desetak minuta i ispune predmetnu anketu u svrhu 
istraživanja zadovoljstva radom našeg rukometnog Saveza i izrade analize trenutnog 
stanja rukometnog sporta u našoj županiji; 

– da su na kraju ankete dodatno obrazloženi motivi za ovom inicijativom te da  se 
oĉekuju povratne informacije od ĉlanica koje bi „nam“ pomogle u daljnjem djelovanju; 

– da su s ovom inicijativom i „našim“ namjerama transparentno i otvoreno obavijestili 
predsjednika i dopredsjednika te pojedine ĉlanove Upravnog odbora našeg 
rukometnog Saveza,  upoznali ih s „našom“ željom i potrebom da podrže inicijativu 
kojom bi se sutra s nekim svježim idejama, novim ambicioznim i proaktivnim struĉnim 
osobama osnažio rad Saveza okupljenim oko projekta unapreĊenja i razvoja rukometa 
u „našoj“ županiji; 

– da se ĉlanice pozivaju da inicijativi pruže svoju podršku tako da predlože osobe iz 
njihovih klubova za koje smatraju da su se voljne aktivno ukljuĉiti u njen budući rad i 
djelovanje s ciljem poticanja promjena u "našem" rukometu; 

– da se e-mail poruka odnosno predmetni poziv potpisuje od  Mladena Bašića, 
predsjednika HRVATSKOG RUKOMETNOG KLUBA KRILNIK. 

 
U provedenom postupku povodom predmetnog izviješća predsjednika Saveza Upravni odbor 
utvrdio je: 
1. Da se HRK Krilnik (jer se potpisani Mladen Bašić potpisao kao predsjednik Kluba, a time i 

osoba ovlaštena za predstavljanje i zastupanje Kluba koja daje oĉitovanja u ime i za raĉun 
Kluba) ne pridržava odluka Skupštine, Upravnog odbora Saveza i drugih tijela Saveza: 
– jer je Skupština kao nadležno tijelo Saveza na svojoj izbornoj sjednici od 19.06.2015. 

usvojilo Program rada Saveza za ĉetverogodišnje mandatno razdoblje te izviješće o 
radu za prethodno ĉetverogodišnje razdoblje; 

– jer je Skupština na svojim redovitim sjednicama usvajala izviješća o radu Saveza za 
prethodna jednogodišnja razdoblja (unutar mandatnog razdoblja) te donosila Plan rada 
za naredna jednogodišnja razdoblja (kao operativne planove) i sve to jednoglasnim 
odlukama; 

– jer je, prema utvrĊenjima iz prethodnih alineja, oĉigledno da je Skupština kao jedino 
nadležno tijelo za usvajanje i donošenje predmetnih dokumenata svojim odlukama 
iskazalo jednodušno zadovoljstvo kvalitetom i naĉinom rada tijela Saveza i Saveza u 
cjelini. 

2. Da HRK Krilnik odnosno Mladen Bašić krše odredbe Statuta i druga pravila Saveza: 
– jer bez znanja i odobrenja tijela Saveza, dakle nezakonito i nelegitimno,  provodi neke 

djelatnosti i aktivnosti koje prema Statutu Saveza izvorno pripadaju samo Savezu 
odnosno Skupštini (na osnovi ĉlanka 43. Statuta) i Upravnom odboru (na osnovi 
ĉlanka 63. Statuta) kao tijelima Saveza; 

– jer navodi u svojoj e-mail poruci ĉlanicama da je o svojim namjerama obavijestio 
predsjednika, dopredsjednika i pojedine ĉlanove Upravnog odbora, ali ne navodi da pri 
tom ĉlanice nije izvijestio da od strane kontaktiranih tijela Saveza ili pojedinih ĉlanova 
tijela Saveza nije dobio nikakvu podršku za svoje djelovanje već da je izriĉito upozoren 
da je takvo ponašanje u suprotnosti sa Statutom i drugim aktima Saveza, pa i HRS-a, 
te da su ga predsjednik i dopredsjednik Saveza obavijestili da će u okviru svojih 
statutarnih ovlasti poduzeti sve potrebne mjere radi zaštite zakonitosti rada Saveza i 
svake ĉlanice posebno, odnosno da će se u tom smislu pokrenuti postupak radi 
utvrĊivanje odgovornosti i mogućeg izricanja stegovnih mjera odnosno mogućeg 
iskljuĉenja iz ĉlanstva u Savezu. 

3. Da HRK Krilnik odnosno Mladen Bašić krše odredbe Zakona o sportu, Zakona o udrugama 
i Statuta Hrvatskog olimpijskog odbora te Statuta Saveza jer ne poštuju na propisima 
odnosno općim aktima uspostavljeno ustrojstvo Saveza i proceduru za rješavanje 
eventualnih sporova i drugih interesnih pitanja unutar Saveza a koja je regulirana 
posebnim odredbama Statuta: 
– jer HRK Krilnik odnosno njegov predstavnik nije nazoĉio i time sudjelovao u radu 

sjednice redovite Skupštine koja je održana dana 08.05.2017. godine , pa time nije 
konzumirao svoje pravo iz ĉlanka 29. Statuta Saveza:  

 sudjelovati u utvrĊivanju prijedloga politike razvoja rukometa, 



  

 

 ZAPISNIK SA SJEDNICE UPRAVNOG ODBORA 
 

 

 

  6  

 utvrditi program rada i djelovanja Saveza i pratiti njegovo ostvarenje, kojima se 
ostvaruje zajedniĉki interes, ciljevi i zadaće Saveza, 

– jer predstavnik HRK Krilnik kao ĉlan Skupštine svoje pravo iznošenja svog stajališta i 
stajališta HRK Krilnika nije konzumirao sudjelovanjem u radu Skupštine sukladno 
odredbom ĉlanka 55. Statuta: 

 zahtjevima provoĊenja utvrĊene politike i programa razvoja rukometa u Splitsko-
dalmatinskoj županiji,  

 zajedniĉkim obvezama i odgovornostima za ostvarivanje programa rukometa, a 
posebno za ostvarivanje programa javnih potreba sportu Splitsko-dalmatinske 
županije, u dijelu rukometni sport u cjelini,  

 težnjama k ostvarivanju sportskih vrijednosti koje pridonose razvoju, afirmaciji i 
ugledu rukometa  i Splitsko-dalmatinske županije,  

 zajedniĉkim interesima svih ĉlanica i obvezi izvršenja ciljeva i zadaća Saveza 
utvrĊenih zakonom i ovim Statutom.  

– Jer se HRK Krilnik odnosno osoba ovlaštena za zastupanje nije nikada obratila svojim 
zahtjevom odnosno prijedlogom Upravnom odboru sukladno ĉlanku odredbama ĉlanka 
30. stavcima 2. i 3. Statuta:  

 Svoja prava ĉlanice ostvaruju po usmenom ili pismenom prijedlogu odnosno 
zahtjevu. 

 O prijedlogu ili zahtjevu iz prethodnog stavka odluĉuje Upravni odbor u roku od 
trideset (30) dana, u postupku koji je propisan ovim Statutom, općim aktima 
Saveza ili odlukom Upravnog odbora. 

 
4. Da HRK Krilnik nije ispunio materijalne i financijske obveze prema Savezu na naĉin i u 

rokovima utvrĊenim Statutom i drugim aktima Saveza. 
 
Kako je evidentno da HRK Krilnik odnosno osoba ovlaštena za zastupanje Kluba krše 
zakonske propise i Statut Saveza, sukladno ĉlanku 33. stavak 2. Statuta a u svezi s ĉlankom 
32. stavak 1. , toĉka 2., alineje 3., 4., 5. i 7. Statuta, prije donošenja odluke o iskljuĉenju i 
brisanju iz ĉlanstva Saveza Upravni odbor je dužan prethodno upozoriti ĉlanice na kršenje 
zakona i odredaba Statuta, te odrediti rok u kojemu su ĉlanice dužne otkloniti nedostatke u 
radu, pa je odluĉeno kao u dispozitivu. 
 
Pouka o pravnom lijeku: 
 
Sukladno ĉlanku 31. Statuta Saveza protiv svih eventualnih odluka Upravnog odbora po ovoj 
stvari može se izjaviti žalba u roku od petnaest (15) dana od dana dostave odluke ili nakon što 
je protekao rok za rješavanje i odluĉivanje. O svim žalbama protiv odluka Upravnog odbora iz 
prethodnog ĉlanka odluĉuje Skupština, a odluka je konaĉna. Odluka Upravnog odbora je na 
snazi sve dok Skupština ne donese svoju konaĉnu odluku. 
   

6.3.2. Odluka – (jednoglasno) – Prijedlog se usvaja,  
 

7. Dopis RK Splita od 08.05.2017.godine po zahtjevu Saveza 
7.1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  izvješćuje da je RK Split poštanskom doznaĉnicom 

dostavio potrebitu dokumentaciju o iskljuĉenju gospodina Dragana Ivaniševića iz ĉlanstva RK 
Splita   

7.1.2. Rasprava –  u raspravi su sudjelovali predsjednik Joško Ĉizmić, dopredsjednik Željko Bujas i 
Dragan Ivanišević 

7.1.3. Odluka 
7.1.3.1. Prijedlog Odluke -  Predsjednik  Joško Čizmić daje prijedlog da se donese 

odluka da Draganu Ivaniševiću  iskljuĉenjem iz ĉlanstva RK Split prestaje 
ĉlanstvo u Upravnom odboru rukometnog Saveza Splitsko dalmatinske županije.  

7.1.3.2. Odluka -  (šest za, jedan suzdrţan) -  usvaja se. 
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8. Razno 

8.1. Inicijativa RK Ribola Kaštela 
8.1.1. Prethodno - predsjednik Joško Čizmić  izvješćuje da je RK Ribola Kaštela u dva navrata 

pokrenuo inicijativu o proširenju Premijer lige za sezonu 2018/2019., daje rijeĉ Ţeljku 
Bujasu, dopredsjedniku RK Ribola Kaštela koji u bitnom navodi razloge i stavove Upravnog 
odbora svog Kluba (Zahtev HRS-u priložen je ovom zapisniku): 

– Upravni odbor Rukometnog kluba Marina Kaštela na svojoj sjednici od 15.06.2015., 

raspravljao je o predmetu implementacije predmetne Odluke Skupštine HRS-a o 

definiranju i uspostavi novog sustava natjecanja, br.: 1191-1/082014 od 

30.08.2014. godine, a u svezi inicijative Ureda za natjecanje i Natjecateljskog 

povjerenstva HRS-a za promjenom sustava natjecanja, koju su podržali Upravni odbor 

HRS-a na svojoj sjednici od 09.07.2014. godine i Plenum klubova od 02.08.2014.; 

– S navedenim u svezi Upravni odbor donio je svoj stav i prijedlog, a koje je na 

konzultacije dostavio drugim klubovima Premijer lige, a svoj stav i prijedlog te mišljenje 

ostalih klubova Premijer lige u svezi s istim HRS-u su dostavljeni na daljnji postupak; 

– Kako HRS nije prihvatio prijedlog zatraženo je pravno mišljenje HOO pa, kako je 

mišljenje HOO-a, broj: 737/15, od 22.09.2015., bilo negativno, a prema pravnom 

shvaćanju HOO-a je prvobitni zahtjev mogao biti shvaćen kao pokretanje novog 

postupka izmjene sustava natjecanja, to je Klub svojim novim zahtjevom broj: 

6.1.3./2015, dana 24.03.2016. ponovo pokrenuo inicijativu za izmjenom sustava 

natjecanja za natjecateljsku sezonu 2018/2019, a svoj stav i prijedlog te mišljenje 

ostalih klubova Premijer lige u svezi s istim ponovo je dostavljen HRS-u na daljnji 

postupak; 

– Po ponovljenom zahtjevu Klub nije dobio nikakvu obavijest; 

– S obzirom na sve navedeno, a držeći da Klub opravdano inzistira na svom zahtjevu, 
Klub je zatražio podršku i RSSDŽ-e.  

8.1.2. Rasprava –  u raspravi je zakljuĉeno da je ova inicijativa od interesa za popularizaciju i razvoj 
rukometa u Dalmaciji te da stoga treba inicijativu podržati, odnosno da Savez u svoje ime 
službeno pokrene inicijativu za izmjenom sustava natjecanja za natjecateljsku sezonu 
2018/2019. 

8.1.3. Odluka 
8.1.3.1. Prijedlog Odluke -  Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog da se 

pokrene inicijativa za izmjenom sustava natjecanja za natjecateljsku sezonu 
2018/2019. 

8.1.3.2. Odluka -  (jednoglasno) -   
– Prijedlog RK Ribola Kaštela se usvaja; 
– Pokreće se inicijativa za izmjenom sustava natjecanja za natjecateljsku 

sezonu 2018/2019; 
– Prihvaća se obrazloţenje RK Ribola Kaštela o razlozima za pokretanje 

inicijativa, a priloženo obrazloženje sastavni je dio ove Odluke i u daljnjem 
postupku predstavlja sluţbeni stav Saveza. 

 

8.2. Povlaštene ulaznice za Evropsko rukometno prvenstvo – informacija  
8.2.1. Prethodno – Tajnik Stanko Rajković  izvješćuje da je Savez  16.05.2017. godine  izvijestio 

HRS i firmu DEKOD  o narudžbi povlaštenih ulaznica za EURO 2018 i to: 2561 ulaznica što 
iznosi 202.600,00 kn. 

8.2.2. Rasprava – nije je bilo. 
8.2.3. Zaključak  

8.2.3.1. Prijedlog Zaključka -  Predsjednik  Joško Čizmić daje informaciju na usvajanje. 
8.2.3.2. Zaključak -  (jednoglasno) - informacija o povlaštenim ulaznicama za EURO 2018 

usvaja se. 
 

8.3. Dopis zbora rukometnih sudaca Splitsko dalmatinske ţupanije 
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8.3.1. Prethodno – predsjednik Joško Čizmić  izvješćuje da je ZRSSDŽ  dostavio Savezu dopis od 
03.06.2017.  o prijedlogu sudačkih parova za sezonu 2017/18.  te da se navedenim dopisom 
traži podrška UO RS SDŽ-e prema udruzi Hrvatskih rukometnih sudaca (dopis je priložen 
zapisniku). 

8.3.2. Rasprava – u raspravi je podržan prijedlog ZRSSDŽ. 
8.3.3. Zaključak  

8.3.3.1. Prijedlog Zaključka -  Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog da 
se podrži zahtjev ZRSDŽ-e  prema UHRS u svezi prijedloga sudačkih parova za 
sezonu 2017/18. 

8.3.3.2. Zaključak -  (jednoglasno) –  
– zahtjev ZRSDŢ-e  prema UHRS u svezi prijedloga sudaĉkih parova za sezonu 

2017/18. usvaja se; 
– Zadužuje se Tajnik Saveza da o ovom Zakljuĉku obavijesti UHRS. 

 

8.4. Troškovi sjednice UO na Hvaru 
8.4.1. Prethodno – predsjednik Joško Čizmić  izvješćuje da je potrebno donijeti odluku o troškovima 

održavanja ove sjednice UO-a u Gradu Hvaru. 
8.4.2. Rasprava – nije bilo rasprave. 
8.4.3. Zaključak  

8.4.3.1. Prijedlog Zaključka -  Predsjednik  Joško Čizmić daje na usvajanje prijedlog da 
se odobre troškovi održavanja 9. Sjednice UO-a u Gradu Hvaru. 

8.4.3.2. Zaključak -  (jednoglasno) –  
– Prijedlog se usvaja; 
– Odobravaju se troškovi održavanja sjednice UO-a u Gradu Hvaru u iznosu 

1.488,00 kn. 
 
 
Predsjednik Joško Čizmić utvrĊuje da je iscrpljen dnevni red ove sjednice i zakljuĉuje istu. 

Sjednica je završila sa radom u 12:00 sati 
 
 
 

zapisničar: 
 

Stanko Rajković, v.r. 

 
M.P. 

predsjednik RS SDŢ-e 
 

Joško Čizmić, v.r. 
 
 

  

   
Dostaviti: 
 
1. Ĉlanovima UO-a RS SDŽ-e 
2. Klubovima  
3. Zboru rukometnih sudaca SDŽ-e 
4. Zboru rukometnih trenera SDŽ-e 
5. Pismohrana   


